

NEW BRUNSWICK REGULATION 2019-31

under the

CREDIT UNIONS ACT (O.C. 2019-207)

Filed November 21, 2019

Table of Contents

Citation Definition of "Act" Maximum amount of deposit insurance Commencement

RÈGLEMENT DU NOUVEAU-BRUNSWICK 2019-31

pris en vertu de la

LOI SUR LES CAISSES POPULAIRES (D.C. 2019-207)

Déposé le 21 novembre 2019

Table des matières

Titre
Définition de « Loi »
Montant maximal de l'assurance-dépôts
Entrée en vigueur

Under section 283 of the *Credit Unions Act*, the Lieutenant-Governor in Council makes the following Regulation:

Citation

1 This Regulation may be cited as the *Deposit Insurance Regulation – Credit Unions Act*.

Definition of "Act"

2 In this Regulation, "Act" means the *Credit Unions Act*.

Maximum amount of deposit insurance

3 For the purposes of subsection 201(1) of the Act, the Corporation shall insure each deposit of a member of a credit union to a maximum amount of \$250,000.

Commencement

- 4 This Regulation comes into force on January 1, 2020.
- **N.B.** This Regulation is consolidated to November 21, 2019.

En vertu de l'article 283 de la *Loi sur les caisses populaires*, le lieutenant-gouverneur en conseil prend le règlement suivant :

Titre

1 Règlement sur l'assurance-dépôts – Loi sur les caisses populaires.

Définition de « Loi »

2 Dans le présent règlement, « Loi » s'entend de la *Loi sur les caisses populaires*.

Montant maximal de l'assurance-dépôts

3 Aux fins d'application du paragraphe 201(1) de la Loi, la Société assure chaque dépôt que font les membres de la caisse populaire jusqu'à concurrence de 250 000 \$.

Entrée en vigueur

- 4 Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} janvier 2020.
- **N.B.** Le présent règlement est refondu au 21 novembre 2019.

QUEEN'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK $^{\odot}$ IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK All rights reserved/Tous droits réservés